

Shell X 澳門麥當勞獎賞推廣

Shell X McDonald's Macau Reward Promotion

條款及細則：

Terms and Conditions:

1. 由2019年5月1日[7時0分]至6月30日[晚上11時59分]期間，顧客以Shell Bonus咭

- a) 入Shell FuelSave汽油滿澳門幣\$300 (以單一收據計算，扣除折扣金額後) 即可獲贈澳門幣\$10澳門麥當勞禮券(「禮券」) 乙張。
- b) 入Shell V-Power汽油滿澳門幣\$300 (以單一收據計算，扣除折扣金額後) 即可獲贈澳門幣\$10澳門麥當勞禮券(「禮券」) 2張。

如惠顧滿澳門幣\$600或以上，最多可換領2次。

During 1 May [07:00] to 30 June 2019 [23:59], customer using Shell Bonus Card can

- a) Redeem 1 piece of MOP\$10 McDonald's Macau Gift Voucher (the "Voucher") for every purchase (per receipt, net of discount and coupon amount) of Shell FuelSave Unleaded up to MOP\$300.
- b) Redeem 2 pieces of MOP\$10 McDonald's Macau Gift Voucher (the "Voucher") for every purchase (per receipt, net of discount and coupon amount) of Shell V-Power up to MOP\$300.

Customers can redeem up to 2 times per transaction at most if purchase reaches MOP\$600 or above.

2. 顧客憑禮券可於有效期內在澳門麥當勞餐廳之分店作澳門幣\$10使用。優惠詳情可參閱澳門麥當勞禮券背後之條款及細則，澳門麥當勞餐廳分店資料如下：

<https://www.shell.com.hk/mcdonalds-promotion.html>

With the Voucher, customer can redeem products, amounting to the value MOP\$10 at McDonald's in Macau on or before the expiry date shown. Details of offer can be referred to the terms & conditions at the back of the Voucher. Information of selected outlets of McDonald's in Macau are as below: <https://www.shell.com.hk/mcdonalds-promotion-en.html>

3. 禮券數量有限，換完即止。

Voucher are limited in stock. Offer while stocks last.

4. 如有查詢，請致電Shell Bonus咭客戶服務熱線 6262 6379。

For enquiries, please call Shell Bonus Card Customer Service Hotline 6262 6379.

5. 蜆殼澳門石油有限公司保留一切最終決定權，並有權隨時更改此條款及細則而無須作事先通知。

Shell Macau Petroleum Company Limited reserves the right to make the final decision in case of disputes, and the right to amend the terms and conditions hereof without prior notice.

6. 如對條款及細則有任何爭議，一切以英文版本為準。

If there are any discrepancies between the English and the Chinese terms and conditions, the English version shall prevail.